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Записник са IX седнице УО ДДШС,
одржане 15. децембра 2024. године са почетком у 17.00 часова

у хотелу „Моравски конаци” у Великој Плани

Присутни су чланови УО: Милибор Саковић, Горан Стевановић, Александар Стевановић, Роберт
Џунић, Иван Ружичић, Јелена Спасојевић, Горан Петровић и председник Скупштине Дејан Недић.
Оправдано је одсутна Весна Чолић.

По позиву присутни: Милан Кецман и Владан Ницовић.

На самом почетку седнице председник Управног одбора је предложио допуну дневног реда да
тачка 7. буде Предлог измена и допуна Закона о основама система образовања и васпитања, а 8. тачка
текућа питања. Предлог дневног реда је усвојен једногласно.

Дневни ред:

1. Усвајање записника са седнице одржане 30.09.2024;
2. Извештај са XII стручног скупа одржаног на Тари од 3. до 5.11.2024. године;
3. Акциони план рада за 2025. годину;
4. Финансијски план за 2025. годину;
5. Извештај са радне групе Министарства просвете за основне и средње школе;
6. Извештај Националног просветног савета и Савета за средње стручно образовање;
7. Предлог измена и допуна Закона о основама система образовања и васпитања
8. Текућа питања;

1. тачка: Записник са претходне седнице одржане 30.09.2024. године је усвојен без примедби и допуна,
једногласно са 8 гласова за, нико није био против и нико није био уздржан.

2. тачка: Председник Управног одбора поднео је Извештај са стручног скупа од 4. до 5. новембра 2024.
године одржаног на Тари. Констатовао је да су све теме скупа остварене и да је све прошло у реду.
Такође, поднет је и финансијски извештај са Скупштине и стручног скупа. Колега Милибор Саковић
је известио да је комплетирана сва документација у вези са стручним скупом, извештаји су
достављени ЗУОВ-у, а сертификати који нису уручени су достављени колегама. Обавезу слања
поштом сертификата који нису уручени или су имали грешке у штампи, преузео је председник
Управног одбора.

3. тачка: Председник Управног одбора упознао је присутне са предлогом Акционог плана рада УО
„Друштва директора школа Србије” за 2025. годину. Акциони план је одређен задацима: редовне
седнице УО, унапређење организације ДДШС, припрема и реализација XIII стручног скупа и
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регионалних скупова и одржавање X редовне и VI изборне Скупштине, сарадња са ESHA-ом и
удружењима из региона, састанци са релевантним институцијама и установама, Промоција
активности и рада УО ДДШС. Колегиница Јелена Спасојевић је истакла потребу да као Друштво
узмемо учешће у ERAZMUS пројектима. После краће расправе Предлог акционог плана рада за 2025.
годину једногласно је усвојен (Акциони план у прилогу).

Акциони план рада УО „Друштва директора школа Србије” за 2025. годину

Редни
број

ЗАДАЦИ АКТИВНОСТ НОСИОЦИ
АКТИВНОСТИ

ВРЕМЕ
РЕАЛИЗАЦИЈЕ

1. -Редовне седнице Управног
одбора

-Одређивање дневног
реда, места и датума
одржавања седнице

- Председник и
чланови Управног
одбора

фебруар, мај,
октобар, децембар

2. -Унапређење организације
рада ДДШС

-Седница УО и састанци
по регионима

- Сви чланови и
чланови УО

током целе године

3. -Припрема и реализација
XIII стручног скупа и
регионалних скупова и
одржавање X редовне и VI
изборне Скупштине

-Организација скупова;
-Обавештавање чланова
ДДШС;
-Реализација скупа;

- Управни одбор
- Председник УО и
чланови УО
- сви чланови
ДДШС

- Централни скуп
(2-4. XI 2025)
- Регионални:
Београд____
Војводина____
Југоисточна
Србија____

4. -Сарадња са ESHA-ом и
удружењима из региона

-Састанци и стручни
скупови

- Сви чланови УО током целе године

5. Састанци са релевантним
институцијама и
установама

Састанци и консултације - Сви чланови УО Током целе године

6. Промоција активности и
рада УО ДДШС

Скупови, саопштења,
медијски наступи

- Сви чланови УО
- Тим за
представљање

Током целе године

7. -Доношење плана рада за
2026. годину

-Седница УО - Сви чланови УО децембар 2025.
године

4. тачка: Председник Управног одбора је упознао присутне са Финансијским планом за 2025. годину
и пројектоване приходе и расходе. Председник Управног одбора је образложио да су основа прихода
пренета средства из 2024. године, уплате чланарина од чланова ДДШС и евентуално уговори о
спонзорству. Председник Управног одбора је напоменуо да је могуће да ће за 2024. годину бити
плаћен порез после завршног рачуна јер ће приходи 31.12.2024. бити већи од 400.000 динара.
Управни одбор је одобрио да се од средстава из ове буџетске године, набаве два нова Roll up банера
за Регионе Београд и Војводина, да се набаве поклони (књиге) за следећи стручни скуп, за колеге
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које ће између два стручна скупа отићи у пензију, као и неке награде за традиционалну лутрију.
Такође, Управни одбор је овластио председника Управног одбора да неке текуће обавезе и плаћања,
која треба да се уплате у првим месецима 2025, плати сада ако је то могуће.
Чланови Управног одбора су једногласно усвојили предлог финансијског плана за 2025. годину. У
прилогу је предлог финансијског плана:

Финансијски план „Друштва директора школа Србије” за 2025. годину

1. ПРИХОД 2. РАСХОД

1.1.Пренос из  2024. године...................380.000

1.2.Приход од чланарине .......................720.000

1.3.Уговори о спонзорству и остали
приходи....................................................300.000

2.1.Књиговодствене услуге .....................300.000

2.2.Чланарина ESHA……... .................…70.000

2.3.Платни промет и остале накнаде и
услуге..........................................................100.000

2.4.Репрезентација....................................240.000

2.5.Службена путовања (превоз и
смештај)......................................................400.000

2.6.Канцеларијски и потрошни
материјал.....................................................150.000

2.7.Финансијска подршка раду
региона........................................................140.000

Укупан приход: ......................................1.400.000 Укупан расход ....................................... 1.400.000

5. тачка: Колега Милибор Саковић упознао је чланове Управног одбора са Извештајем са радне групе
Министарства просвете за основно и средње образовање и обавестио да су одржана 4 састанка радне
групе. Чланови су истакли да су тражили повећање коефицијената за директоре, а чланови синдиката
инсистирају на доношењу Посебног колективног уговора и да почетна плата запослених у просвети
буде као просечна плата у Србији. Колега је, такође, истакао да су синдикати негативно реаговали
на наш Допис упућен Министарству просвете и синдикатима са Скупштине која је одржана на Тари.
Предлог је да се закаже састанак са Министарством просвете, Министарством финансија,
Министарством државне управе и локалне самоуправе. У расправи су учествовли и колега Роберт
Џунић, Дејан Недић, Милан Кецман. Посебно је истакнут проблем са штрајком и блокадама,
посебно, у средњим школама.

6. тачка: Колега Дејан Недић представник ДДШС у Националном просветном савету упознао је
чланове Управног одбора са радом НПС и темама које су биле на седницима, са посебним освртом
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са предлогом да Олимпијске вредности буду уврштене у слободне наставне активности, али и
неслагањем већине чланова НПС-а. Пошто није присуствовао последњој тематској седници НПС-а,
колега Горан Петровић је упознао чланове УО о дискусијама и презентацији које су представљале
професорке са Факултета спорта и физичког васпитања о платформи „Здравитас”. Колега Милибор
Саковић је упознао чланове УО са радом Савета за средње стручно образовање и образовање
одраслих. Констатовао је да су одржане три седнице и да ће 26.12.2024. године бити одржана седница
у просторијама Прве економске школе. Истакао је да су објављени у „Службеном гласику” планови
и програми за одређене профиле, као и да је планирано обележавање 100. седнице Савета за
октобар/новембар следеће године.

7. тачка: Колеге Дејан Недић и Милибор Саковић били су у Министарству просвете 05.12.2024.
године, где су им представници представили предлог измена и допуна Закона о основама система
образовања и васпитања. Уследила је дискусија чланова Управног одбора о појединим предлозима.
Чланови Управног одбора су детаљно разматрали предлог измена који су имали (то је само један
мали део ЗОСОВ-а) и упркос чуђењу зашто нема комплетног предлога измена, донета је одлука да
ДДШС узме учешће у најављеним јавним расправама, а детаљну формулацију нашух ставова
уобличиће колеге Дејан Недић и Роберт Џунић, на основу мишљења чланова Управног одбора
изнетих на овој седници.

8. тачка: Управни одбор је примио усмене информације од неких директора београдских гимназија о
најављеним блокадама школа од стране матураната, али с обзиром на недостатак информација,
Управни одбор неће, за сада, имати никакво саопштење.

Записник сачинио Председник УО ДДШС
Горан Петровић Иван Ружичић


